
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

           
 

REFERAT FRA  MØTE 03/12 I STUDENTPARLAMENTET 
          
Tid:   12. april 2012 kl.17.00-21.00 
Sted:   Rådssalen, Lucy Smiths hus  
 

Ordstyrer:  Christer Gulbrandsen    
Referent:  Anna Lund Bjørnsen 
 
 
Sosialdemokratene : 
Følgende representanter var til stede: 
Nr. 1  Vara  Warsan Ali Ismael  (MED)  
Nr. 8  Vara  Andreas Bagås Lien   (SV)  
Nr.14  Fast vara Mari Helen Varøy  (SV)  
Nr. 21  Vara  Helene Lauvrak   (MED)  
Nr. 23    Trygve Harlem Losnedahl (JUS)  
 
Venstrealliansen: 
Følgende representanter var til stede: 
Nr. 2    Lily Elvekrok Agerup  (JUS) 
Nr. 9  Vara  Vilde Haug Amundsen  (HF)   
Nr. 22    Solveig Figenschou   (SV) 
Nr. 24  Fast vara Truls Aarseth   (SV)  
 
Følgende  representanter var ikke tilstede: 
Nr. 15    Kirsten Kolstad Kvalø   (JUS)  
 
 
Blå liste: 
Følgende representanter var til stede: 
Nr. 3    Espen Berg Larsen  (SV)  
Nr. 18    Camilla Remmen  (JUS)  
Nr. 25    Martine Julianne Skoftedalen (JUS) 
 
Følgende var ikke til stede: 
Nr. 10    Fredrik Bjerch-Andresen  (JUS) 
 
Realistlista: 
Følgende representanter var til stede: 
Nr. 4    Tobias V. Langhoff  (MN)  
Nr. 11  Vara   Jorunn Ramstad   (MN)  
Nr. 19    Christian Strandnæs  (MN)  
Nr. 26  Vara  Heidi Munthe-Kaas  (MN)  
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HF-lista  
Følgende representanter var til stede: 
Nr.5    Camila Holm   (HF) 
Nr. 12    Alexander John Smith Hald (HF) 
Nr. 28    Johan E. Askeland Tunestam (HF) 
 
Følgende representanter var ikke til stede: 
  
Nr. 20    Lars Joar Hognestad   (HF) 
 
SV-Lista : 
Følgende representanter var til stede: 
Nr.6  Fast vara Stine Bliktun Sørflaten  (SV) 
Nr. 16  Vara  Bodil Krogvold   (SV)  
Nr. 27  Vara  Ole Aars    (SV) 
 
Liberal Liste  
Følgende representanter var ikke stede: 
Nr. 7    Christian De Jong Øien  (TF)  
Nr. 17    Magnus Danielsen  (JUS) 
 
 
MOSL 
Følgende representant var til stede: 
Nr. 13    Julie Hellem Aaby  (MED)   
 
Studentutvalgsrepresentanter  
Følgende representanter var til stede: 
Nr. 29    Helle Berg Bjørnsom  (MNSU)    
Nr. 30    Marie Samuelsen  (HFSU)  
Nr. 31    Kevin Wennerstrøm  (MSU)  
Nr. 32          Vara    Daniel Philip Brändle     (TSU)  
Nr. 33  Vara  Espen Wilberg   (SVSU)  
Nr. 34    Svein Dahlen   (OSU) 
Nr. 35    Tobias Judin   (JSU)  
Nr. 36    Maren-Johanne Nordby  (SUUV) 
 
 
 
Til stede var også:  
 
Fra Studentparlamentets Arbeidsutvalg:        Fra kontrollkomiteen: 
Stian Skaalbones      Jon Christian Brekke 
Chloé Beate Steen      Øyvind Bjørgo   
Knut Ulsrud         
Runa Næss Thomassen       
 
Velferdstinget:       NSO:     
Stian Lågstad       Jens Folland  
        Daniel Maisey  



     
 
 
Ved opprop  kl. 17.10 var det 25 representanter til stede, der 24 hadde stemmerett. Møtet kunne settes. 
 
 
SAK SP  023/12 VALG AV MØTELEDELSE OG REFERENT 
 

Vedtak:  
Ordstyrere: Christer Gulbrandsen  
Referent:  Anna Lund Bjørnsen 

 
 
 
SAK SP  024/11 GODKJENNING  AV INNKALLING OG DAGSORDEN  
 
 
17.00 
17.20 

 
SAK 
 
023/12 

 
 
Innledning av Monika Bakken  
Valg av møteledelse og referent  

 

 024/12 Godkjenning av innkalling og dagsorden  
 025/12 Godkjenning av referater  
 026/12 Orienteringer  
 
17.45 
18.10 

027/12 
028/12 
029/12 

Godkjenning av valgprotokoller 
Status handlingsplanen 
Høringssvar: Internasjonalt bacheloropptak – Forslag om nedleggelse 

 
Vedtakssak  

18.40 
 
19.00 
19.20 
 

030/12 
 
 
031/12 
032/12 

Organisering av Studentparlamentet og kontakten med de 
tillitsvalgte 
PAUSE 
Godkjenning av regnskap 2011 
Revidert budsjett 2012 

Vedtakssak 
Vedtakssak 
 

19.40 033/12 Innkomne resolusjoner  
Resulosjon A: Klimahandling nå! 

Vedtakssak  

   
Eventuelt 
 

Vedtakssak 

 

Vedtak: Innkallingen ble godkjent. 

 

Vedtak: Dagsorden ble godkjent som helhet 

 
Monika Bakken hadde glemt møtet, og innledningen gikk dermed ut av dagsorden. 
 
SAK  SP  025/12 GODKJENNING AV REFERATER 
 
Referat fra møtet i Studentparlamentet 15.mars 2012 er blitt lagt ut på nettsiden 
http://www.studentparlamentet.uio.no/dokumenter/sp-moeter/2012/referater/    
   

Referatet ble godkjent uten anmerkninger.  

 
SAK  SP  026/12 ORIENTERINGER 
 
Stian Skaalbones fra AU orienterte. 
Det var to spørsmål til orienteringen.  



Stian Skaalbones svarte på spørsmålene.  
 
Runa N Thomassen fra AU orienterte. 
Det var ingen spørsmål til orienteringen. 
 
Chloé Beate Steen fra AU orienterte. 
Det var ingen spørsmål til orienteringen. 
 
Knut Ulsrud fra AU orienterte. 
Det var ingen spørsmål til orienteringen.  
 
Tobias Vidarsønn Langhoff, leder av Læringsmiljøutvalget orienterte 
Det var ingen spørsmål til orienteringen.  
 
Stian Lågstad, nestleder av Velferdstinget i Oslo og Akershus orienterte.  
Det var ingen spørsmål til orienteringen.  
 
Det ble åpnet for en generell debatt om orienteringene.  
 
 
SAK  SP  027/12 GODKJENNING AV VALGPROTOKOLLER 
 
Det var kommet inn en valgprotokoll fra SV-SU med endring av vara.  
Kontrollkomiteens innstilling var at valgprotokollen allerede var godkjent. 
 
Etter saken om valgprotokoller ble vi 26 representanter, hvorav 26 hadde stemmerett. 
 
SAK  SP  028/12  STATUS HANDLINGSPLANEN 
 
Stian Skaalbones la frem saken, som handlet om hva Studentparlamentet har gjennomført og ikke iløpet av 
perioden 2011/2012.  
 
Det var tre oppklarende spørsmål som AU-representantene oppklarte.  
 
Det ble åpnet for debatt. 
 
Handlingsplanen ble tatt til orientering. 
 
 
SAK  SP  029/12 HØRINGSSVAR: INTERNASJONALT BACHELOROPPTAK – FORSLAG OM NEDLEGGELSE 
Chloé Beate Steen orienterte om saken.  
 
Forslag til høringssvar:  
 
Studentparlamentet (SP) ved Universitetet i Oslo (UiO) takker for muligheten til å svare på høring om 
internasjonalt bacheloropptak. Vi setter pris på at dette blir gjort på en ryddig måte, at opptaket for 
2012/2013 ikke avsluttes midt i prossessen, og at forslaget sendes ut på høring til alle enhetene. 
 
Studentparlamentet støtter forslaget om nedleggelse, men vil presisere i tillegg at UiO må bruke det kommende 
året 2012/2013 på å se på alternativer til en internasjonal bachelorgrad, enten to-språklig eller engelskspråklig. 
Studentparlamentet mener det er beklagelig at UiO ikke lenger vil ha et tilbud for internasjonale søkere på lavere 
grad . Dette kan bidra til å svekke UiOs omdømme internasjonalt. 
 



Internasjonale bachelorstudenter er kanskje de mest integrerte internasjonale studentene ved UiO.  De lærer seg 
norsk og går hele studieløpet med norske studenter. De kan være et bindeledd mellom utvekslingsstudenter og 
norske studenter ved UiO, og fremme integrering av studenter som er her ved et kortere opphold. Ved å legge 
ned SFB-opptaket kommer UiO til å miste en viktig inkluderingsfaktor. SFB-studentene bidrar til 
internasjonalisering ved UiO, og kan til og med oppfordre studenter til å dra ut på utveksling.  
 
Som følge av nedleggelse av SFB-opptaket kommer mange plasser på norskkurs til å bli frigjort. 
Studentparlamentet har som mål at alle studenter ved UiO skal ha rett på norskspråkundervisning. De frigjorte 
plassene og midlene må brukes på internasjonale studenter som i dag ikke får tilbud om norsk kurs ved UiO. 
Språk er nøkkelen til inkludering, og det er viktig at helgradsstudenter på masternivå også får mulighet til å lære 
seg norsk.  
 

Vedtak: Høringssvaret ble vedtatt  

 
 
SAK  SP  030/12 ORGANISERING AV STUDENTPARLAMENTET OG KONTAKTEN MED DE TILLITSVALGTE 
 
Forslagsstiller Johan Tunestam innledet.  
 
Det ble åpnet for debatt. 
 
 
SAK  SP  031/12 GODKJENNING AV REGNSKAPET 2011 
 
Runa N Thomassen la frem det godkjente budsjettet.  
 
Det ble åpnet for spørsmål. 
 
Det ble åpnet for debatt. 
 
 

Vedtak: Regnskapet ble vedtatt  

 
 
SAK  SP  032/12 REVIDERT BUDSJETT 2012 
 
Knut Ulsrud la frem revidert budsjett. 
 
Det ble åpnet for spørsmål. 
 
Det ble åpnet for debatt. 
 
 

Vedtak: Revidert budsjett ble vedtatt  

 
Permisjonssøknader:  
Jorun Raustad søkte permisjon fra 1900 pga eksamen. 
Heidi Munthe-Kaas søkte om permisjon fra 1900 pga personlige årsaker. 
Helle Berg Bjørsom søker om permisjon fra 1900 pga personlige årsaker.  
 
Permisjonene ble innvilget. 
 
SAK  SP  033/12 INNKOMNE RESOLUSJONER 



 
Det kom inn en resolusjon til dette møtet:  
 
Resolusjon A – Klimahandling nå! Fra VA 
 
Solveig Maria Figenschou la frem uttalelsen.  
 
Det ble fremmet et forslag om å ikke realitetsbehandle resolusjonen.  
 
Det ble holdt to innlegg i favør å ikke realitetsbehandle resolusjonen. 
Det kom to replikker til innlegget, som ble svart på.  
 
Det ble holdt to innlegg for å realitetsbehandle resolusjonen. 
Med to replikker som ble svart på. 
 
Avstemning: Det ble flertall for å ikke realitetsbehandle resolusjonen.  
 

Den innkomne resolusjonen ble ikke realitetsbehandlet.  

 
 
EVENTUELT: 
 

- Christer Gulbrandsen orienterte om at alle som kan, bør melde seg som meddommere i straffesaker og 
sivilie saker. Er plikt og gøy.  

- Kom på grilling av NSO-kandidater tirsdag 17.april. 
 
Vi tok en runde med møtekritikk og takket for en fin periode i Studentparlamentet 2011/2012. 
 
 
 
 


